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NORDLAND IDRETTSKRETS 

IDRETTSKRETSSTYRET 

 
STYREMØTE 17/2022-2023, 27. OKTOBER 2023 

IDRETTENS HUS BODØ 

 
Tilstede: Reinert Aarseth  Leder 

Trond Olsen   Nestleder 

Siri-Elise Bjørgaas  Styremedlem 

   

Forfall: Audun Anvik   Styremedlem 

Natalie Hansen Pettersen Styremedlem 

Gaute Dale   1. Varamedlem 

 

Fra adm.: Johanna Ragnarsson  Org.konsulent 

Tore Strand   Rådgiver aktivitetsutvikling 

Sigbjørn Bøtun  Rådgiver idrettspolitikk, anlegg og 

idrettsråd 

  Jens Willy Barosen  Org. konsulent 

 

Sakliste: 

 

Sak 148: Godkjenning av protokoll   

a. Styremøte 16/2022-2023, 25.09.23, Teams  

 

Sak 149: Orienteringssaker: 

• Nytt fylkesråd og konstituerende fylkesting 23. oktober 

• Ekstraordinært idrettsting 

• Møte i anleggsutvalget 21.-22. Oktober 

• Idrettens Hus til BHK sin nye hall?  

 

Sak 150: Årsrapport 2022 

 

Sak 151: Regnskapsrapport pr 30.09.23 

 

Sak 152: Søknad fra OLT Nord om midler til trenerutviklingsprosjekt  

  

Sak 153: Tildeling av midler fra anleggsfondet 

 

Sak 154: Arbeid mot idrettsråd – veien videre 

 

Sak 155: Rapport fra møterunden til alle kommuner 2022-2023 

 

Sak 156: Omdisponering av midler Narvik Bueskytterklubb 

 

Sak 157: Paraidrettssenter i Nordland – videre arbeid 
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Sak 158: Høringsuttalelse til Nordland Fylkeskommunes  

«Handlingsprogram 2024» for «Regional folkehelseplan Nordland 2018-

2025 – Kilder til livskvalitet» 

 

Sak 159: Referatsaker 

 

Sak 160: Møteplan 

 

Sak 161: Revidering av mandat for anleggsutvalget 

 

Sak 162: Valg av Nordland sin kandidat som Årets Ildsjel 2024 

 

  

  



 

 

4 

 
Nordland idrettskrets – Protokoll fra styremøte 17/2022-2023 

 

  

Saksbehandling: 

 

Sak 148:   Godkjenning av protokoll   

a. Styremøte 16/2022-2023, 25.09.23, Teams  

 

Vedtak: Protokollen godkjennes. 

   

 

Sak 149: Orienteringssaker 

 

• Nytt fylkesråd og konstituerende fylkesting 23. Oktober: 

Kristin, Reinert og Sigbjørn var til stede og holdt innlegg om våre 

fanesaker. Følgende 3 ble løftet frem: Solidaritetsfondet, anlegg og 

medvirkning i fylkeskommunale planer. I tillegg ble det lagt frem status 

vedr medlemstall og vist til forskjeller mellom de enkelte fylkene vedr 

deltakelse i idrettslag sett opp mot befolkningsantall. Når man først var 

på Sortland, ble anledningen benyttet til å gjennomføre et møte med 

Sortland kommune om de pågående planene om flerbrukshall. 

 

• Ekstraordinært idrettsting:  

Fire representanter fra Nordland IK deltok på det ekstraordinære tinget 

som ble gjennomført digitalt. Disse 4 representerte NIK fra felles 

møtested Aspmyra stadion/Idrettens Hus Nordland: Reinert Aarseth, 

Trond Olsen, Siri Elise Bjørgås og Nina Forseth. I tillegg deltok 

Johanna Ragnarsson fra administrasjonen. Tinget startet kl 15.00 og ble 

avsluttet kl 18.30, dette i god tid før det planlagte tidspunktet kl 21.00. 

Alt ok og intet spesielt å rapportere fra gjennomføringen og deltakelsen. 

 

• Møte i anleggsutvalget 21.-22. Oktober 

Et godt og viktig møte ble gjennomført, spesielt for Sigbjørn som ny i 

jobben og ansvarlig for oppfølging av anleggsutvalget. Fikk landet 

tydelige retningslinjer på hvor man vil dra arbeidet med 

anleggsutvalget. Vil bruke den kommende fagsamlingshelgen til dialog 

med IR og øvrige. Var gode diskusjoner rundt anleggsplan og man 

strekker seg etter å være klar med denne til i slutten av januar. 

 

• Idrettens Hus til BHK sin nye hall?  

Pågår gode møter og diskusjoner omkring BHK sin nye hall, primært 

retter dette seg mot en mulig etablering av Paraidrettssenter i Nordland i 

hallen, men parallelt med dette har det dukket opp innspill på om det 

kan være aktuelt for Idrettens Hus Nordland å etablere seg i samme 

bygget.  

Det er tegnet en intensjonsavtale med B/G vedr kontorlokaler i den nye 

fotballstadionen i Bodø, så før man evt går videre med mulig dialog til  

BHK, må det sjekkes hvor B/G sitt prosjekt står pr i dag sett opp mot 

fremdriften. Dernest vil det det på et tidspunkt kunne bli aktuelt å 

seriøst diskutere om dette siste innspillet kan være et alternativ.  

 

Vedtak: Til orientering.  
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Sak 150: Årsrapport 2022  

   

Forslag til årsrapport var lagt inn i mappen for styremøtet. 

 

Ble foretatt en gjennomgang side for side av årsrapporten. Ble underveis 

oppdaget et par feil som må rettes opp i: 

▪ Var lagt inn medlemstall på ca 60 000. Det rette som skal legges inn er:  

64 203. 

▪ Navnet til Siri Elise Bjørgaas rettes opp. 

Ellers ble det luftet hvorvidt man skal foreta trykking av noen eksemplarer 

 utenfor huset. Vår egen kopimaskin håndterer trykking av dette formatet, men 

 har ikke den samme trykkekvaliteten. Administrasjonen sjekker muligheten for 

  trykking på trykkeri og dersom kostnaden ikke er avskrekkende, ønsker styret 

 at et passende antall trykkes opp.  

 

Vedtak: Årsrapport 2022 vedtatt med de merknader som fremkom på 

   styremøtet. Legges frem på idrettskretstinget 2024. 

 

  

Sak 151: Regnskapsrapport pr 30.09.23 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 19.10.23. 

 

Styret ønsker at man tar bort fra regnskapsrapporten at vi har innvilget  

kr 300 000,- i tilskudd til OLT Nord Norge. Dette ettersom saken ikke var 

endelig behandlet enda og er egen sak senere i møtet. Se sak 152. Dette vil 

dernest komme med på regnskapsrapporten for neste styremøte. Vedr tilskudd 

til SK: Justere inn avd 40 og prosj 40010-tilskudd til SK opp mot innledningen 

hvor det er satt av kr 100 000,- til SK. Ny regnskapsrapport: Ta med ut oktober 

neste gang og får med de vedtak som ble gjort fra dette møtet. 

 

Vedtak: Det bes om en ny regnskapsrapport til neste styremøte hvor avd 40 blir 

  korrigert.  

 

 

Sak 152: Søknad fra OLT Nord om midler til trenerutviklingsprosjekt 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 18.10.23. 

 

I starten av styremøtet og før behandling av styresakene tok til, var OLT Nord  

ved Bjørnar Hauken og Håvard Klemetsen invitert til å si litt om status i  deres 

arbeid og spesielt om planlagte prosjekt hvor det er omsøkt kr 600 000,-  over 

3 år til hver av de tre Nord Norske idrettskretsene. Dvs kr 200 000,- pr år i  

henholdsvis 2024, 2025 og 2026.  
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Var en ryddig fremleggelse, med påfølgende god diskusjon og styret fikk 

stilt noen relevante spørsmål til saken. 

 

Styret ønsket å øke beløpet med kr 27 000,- for å få det mer i harmoni med det 

omsøkte beløpet over to år. 

 

Styret i NIK vil se på muligheten av å finansiere restbeløp på  

kr 200 000,- ved behandling av budsjett for 2026. 

 

Vedtak: Styret i Nordland idrettskrets bevilger kr 400 000,- til OLT Nord sitt 3- 

årige trenerutviklingsprosjekt som et engangstilskudd.  Styret forventer et 

   årlig evalueringsmøte med OLT Nord.    

 

 

Sak 153: Tildeling av midler fra anleggsfondet 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 18.10.23. 

 

Ble litt diskusjon omkring kunstgressbanen som ligger inne i oppsettet av 

søknaden fra Melbo IL. Kunstgressbanen tas ut av oppsettet og i 

tildelingsbrevet presiserer man at kunstgressbanen ikke er med. 

 

Vedtak: Styret godkjenner anleggsutvalgets innstilling og innvilger kr 90 000,- til 

  Hilstad IL og kr 120 000,- til Melbo idrettslag.  

 

 

Sak 154: Arbeid mot idrettsråd – veien videre 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 20.10.23. 

 

Til denne saken var også soneveilederne, Gunnar Skoglund, Kjell Rambøl 

 og Liv Bentzen invitert og deltok i behandlingen. Det ble tatt en runde hvor 

 hver enkelt meddelte styrker og svakheter ved ordningen.   

   

Gunnar Skoglund: Synes ideen er god, men har vært litt uklart hva  

 soneveileder skal gjøre. Ønsker mer struktur på oppgavene. Hva skal 

  soneveilederen gjøre? Som Gunnar bemerket selv, har han hatt bare 2 

  idrettsråd å følge opp, så det har nok gjort at han hadde et betydelig enklere 

  utgangspunkt  for oppfølging enn noen av de andre. En av oppgavene har jo 

  vært at soneveilederen skulle sørge for at flere idrettsråd skulle gjennomføre 

  IR-kurs (Kurs 1 og 2). Her har det vært to kurslærere, men gitt at ordningen 

  med alle soneveiledere fortsetter, tror han det er en god ide at alle skoleres og 

  at hver enkelt soneveileder i fortsettelsen gjennomfører kurs for de IR som de 

 har ansvar for. 

 Synes ellers man bør stille spørsmål til idrettsrådene om hva de ønsker av 

soneveilederne. 

 

Kjell Rambøl: Enig med innspill og konklusjon til Gunnar. Har hatt 6 IR å 

 følge opp. Utfordring med store avstander, eks.vis 30 mil en vei til Andøy. 
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 Påtakelig at man ikke har fått noen forespørsler eller bestillinger fra noen av 

 idrettsrådene. Av oppdrag har det underveis bl.a. vært deltakelse på årsmøte til 

 Øksnes IR, Andøy IR og ekstraordinært årsmøte i Narvik IR.    

 

Liv Bentzen: Synes det var veldig positivt å delta på møterunden med IL. IR 

 og kommune. Utfordringen er at ingen IR tar kontakt eller initiativ til  

 oppfølging. F.eks. Brønnøy IR hvor det er sagt flere ganger at de skulle ta tak i 

  å innkalle til møte for å konstituere seg, men det ble til slutt Liv som måtte 

  gjøre all jobben med innkalling til oppstartsmøte og konstituerende møte for å 

  komme i gang med idrettsrådet. Jobben man skal gjøre blir vanskelig å utføre 

  når man ikke får noen respons. Man blir en masekopp og det gir ingen god 

  opplevelse for å kunne utføre oppdraget på en best mulig måte. 

 

Trond Olsen: Går mye i det samme som nevnt at de øvrige. Møterunden var 

 veldig positiv. Ellers har arbeidet underveis bestått av mye masing på  

 idrettsrådene og det oppleves som hans tid som soneveileder er bortkastet når 

  man er mer som en plage og ikke får levert noe til hvert enkelt IR.  

 Soneveilederrollen slik den er i dag, kan ikke være slik i fortsettelsen. Må bli 

  på et enklere nivå. Stå oppført som soneveileder slik at IR vet hvor og hvem 

  man kan kontakte ved behov, ja gjerne, men ikke oppsøkende og masende. 

   Ellers ok til at hver enkelt ansvarlig for kurs, spesielt kurs 1.   

 

Reinert Aarseth: Har vært overlappende vedr styreoppgaver og 

  soneveilederrollen, f.eks. slikt som deltakelse på årsmøter. I de fleste  

 sammenhenger er man jo stort sett bare til stede på årsmøtene og har en kort 

  presentasjon. Man blir helt klart nødt til å se på veivalg videre. Viste til møter 

  med div SF/SK og virker som alle vil ha tak i IR i dialogen opp mot IL og 

  anleggsbygging. Vedr oppfølgingen av IR må man respektere at alle har veldig 

  ulikt ståsted og utgangspunkt. Herunder bli flinkere til å få med 

  idrettene/særidrettene. Møterunde og soneveileder - Innspill som kan vurderes 

  nærmere: Styret i NIK gjennomfører styremøter sonevis i fremtiden 

  kombinert med at soneveileder og øvrige får møte med IR, IL og lokalmiljøet? 

  Ikke ressurser til å besøke alle kommuner, men en sonetenking kan være en 

  måte å  imøtekomme behov om fysiske møteplasser. Har i hvert fall ikke lyst 

  til å skrote en type sonemodell og tenking som beskrevet over.       

 

Vedtak: Styret tar med seg de fremkomne merknadene i det videre arbeidet for å  

  revitalisere jobben mot idrettsrådene. Fremdriftsplan for å lande mer 

  konkrete mål og tiltak herunder styres av prosessen med arbeidet 

   omkring strategi- og handlingsplaner frem mot idrettskretstinget 2024.  

 

 

Sak 155: Rapport fra møterunden til alle kommuner 2022-2023  

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 19.10.23   

 

Vedtak: Til orientering.   
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Sak 156: Omdisponering av midler Narvik Bueskytterklubb 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 25.10.23   

 

Vedtak: Styret i Nordland idrettskrets vedtar omdisponering av midler etter ønske 

  fra Narvik Bueskytterklubb. Styret vedtar at omdisponering av midler går 

   til barn og unge i nærområdet og i dette tilfellet, Nordpolen FF v/gruppen 

   Allidrett.   

 

 

Sak 157: Paraidrettssenter i Nordland – videre arbeid 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 18.10.23   

 

Ref forslag på styremøte den 22.09.23, ble det gjennomført studietur til 

Trondheim for å besøke Paraidrettssenteret i Trøndelag - Ranheim og 

Olympiatoppen Midt Norge i Granåsen. På turen deltok Reinert Aarseth fra 

styret og Sigbjørn Bøtun og Torben Simonsen fra administrasjonen i NIK.  

 

Når det snakkes om et Paraidrettssenter i Nordland, er planen at det skal være 

slik i ordets rette forstand ved at man er operativ og forflytter seg ut i hele 

Nordland med “bil og tilhengeren” full av kunnskap og utstyr. 

 

Pr tiden jobber Torben med en prosjektbeskrivelse herunder som er bestilt til 

neste styremøte.  

 

Vedtak: Til orientering. 

 

 

Sak 158: Høringsuttalelse til Nordland Fylkeskommunes «Handlingsprogram 

  2024» for «Regional folkehelseplan Nordland 2018-2025 – Kilder til 

  livskvalitet» 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 19.10.23. 

 

Ble litt diskusjon til de ulike oppførte punktene som foreslås oversendt og 

 styret bet seg spesielt merke i kapittel 5 – Barn og ungdom og pkt 5.1.2. Styret 

 synes dette punktet er viktig og de ønsker at det skal styrkes og forpliktes i 

 egne planer. Da sett opp mot nødvendig prosess og tilpasninger i ny  

 strategiplan eller årsplan/tiltaksplan. Videre må dette sees i sammenheng med 

 Idretten VIL og forutsettes at det er samhørighet med de satsingsområdene som 

  er nedfelt der.  

 

Vedtak: Nordland idrettskrets sender høringsuttalelse til Nordland 

  Fylkeskommune basert på saksfremlegg og diskusjon i møtet.  

 

 

 

Sak 159: Referatsaker 
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Ref fremlegg fra administrasjonen av 18.10.23. 

 

 Dro raskt igjennom de ulike punktene. Diskuterte punktet om “Nominasjon 

  av kandidater til Nasjonalt anleggspolitisk utvalg” og det fremkom herunder 

  forslag på Trond Olsen fra NIK. Styret/NIK sender inn forslag på han innen 

  fristen 31. oktober. Trond lager en CV og hvis alt klar innen fristen, sendes 

  det samlet, ellers sendes kun forslag på navn og CV ettersendes så snart som 

      mulig.     

 

Vedtak: Nordland IK sender inn forslag på Trond Olsen som kandidat til nasjonalt 

   anleggspolitisk utvalg. Øvrige saker til orientering. 

 

 

Sak 160: Møteplan 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 19.10.23   

 

Må huske å legge inn Idrettsgallaen 5.-7. januar 2024 i møteplanen.   

Påmelding av hele styret, logistikk rundt opphold og reise ordnes så snart som 

mulig. 

 

Legge inn et styremøte på teams medio januar 2024, ca uka etter at man har 

vært i Trondheim. Kristin innkaller. 

 

Vedtak: Til orientering.  

 

 

Sak 161: Revidering av mandat for anleggsutvalget 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 22.10.23   

 

Eksisterende mandat var lagt frem og forslag til nytt revidert mandat ble  

 gjennomgått.  

 

Vedtak: Fremlagte forslag til nytt mandat for anleggsutvalget ble vedtatt. 

 

 

Sak 162: Valg av Nordland sin kandidat som Årets Ildsjel 2024 

 

Mail med de 4 som styret skulle velge blant var sendt ut på mail.  

 

Vedr den nasjonale ildsjelprisen hvor primært idrettslag og privatpersoner har 

 sendt inn forslag på kandidater til NIF, hadde NIF oversendt til NIK de fire 

 kandidatene som de mener er de beste kandidatene i Nordland. Blant disse 

 igjen var Nordland IK bedt å velge ut en kretsvinner.  

  

 Styret diskuterte de ulike kandidatene ut fra den tekst som lå i hver enkelt 
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  omtale og supplerte med kjennskap til kandidatene gjennom  

 idrettsorganisasjonen.  

 

Vedtak:  Nordland IK innstiller Inge-Harald Olsen fra Leknes skiklubb som 

   Nordland sin kandidat til årets ildsjel 2024. 


